
 
 
 

  
 
 
 

 
 

Skolebestyrelsesmøde 28. september 2022 
Deltagere Skolebestyrelsen 

Referent Karen 

Fraværende Rasmus, Signe 

 
 
 

Punkt Dagsorden og referat 
1 Godkendelse af referat 

Ref  

2 Elevrådet 

Ref Der har været fælles elevrådsmøde i kommunen, hvor følgende har været drøftet: 
Der er et generelt ønske fra skolerne om, at lærerne skriver en note til vikarerne 
og at der også står en note om de ordblinde elever. Elevrådet fortæller, at de 
oplever, at der på Nordstjernen er fokus på ordblinde elever.  
Fælleselevrådet har også talt om mobning og mobbeindsatser. 
Elevrådet har et ønske om en kakaomaskine.  
 

 

3 Nyt fra skolen (ansættelser, trivselsdag, Erasmus, Elevtal, budgetaftalen) 

Ref 3 lærere ansat, 3 ansat i FO i orlovsstillinger, stillingsopslag 10. klasse. 
Den årlige trivselsdag blev afholdt i slutningen af august. 

Det første hold elever har været afsted på Erasmus-tur. 
Elevtallet ligger lavere end budgetteret, hvilket primært skyldes et højt antal 
elever, der er fraflyttet kommunen oveni, at skolen har modtaget færre tilflyttere 
hen over sommeren.  

 

4 Principper:  

Åben skole 
Lejrskole 
Princip for arbejdets fordeling 

Ref Åben skole – Karen og Lene tilføjer punkt om scenariedidaktik og IT og 
rundsender til godkendelse.  
Lejrskole – princippet revideres ift. beløb. Ellers ingen ændringer. 

5 Evaluering af Børnefestival og Nordstjernefestival 

Ref Børnefestivalen: 
Ønske om en bedre placering til børnefestivalen og om at standene står mere 
samlet. 

Fredagen – det var ikke koordineret med dagtilbud. Kunne det være en åben 
skoledag for hele indskolingen? 
Ros til FO – godt at få flere klasser engageret. 
Udvalget skal spørges, om der er en evaluering. 
 

Nordstjernefestivalen:  
Stor ros til kagesalg fra eleverne og Erasmus-standen, rart at høre elever der 

brændte for det. 
Godt når eleverne også kan komme rundt og se, hvad der ellers sker.  
Stor ros til FO. Godt at hele området blev brugt på skolen, bibliotek m.m.  
SKB – måske skal kaffen og småkager koste et samtalekort. 
SKB skal stå ved FOen i stedet. 
Gerne skuespil/teaterstykke om hvad NSS er. – film eller skuespil. 

Trafikvestene var en kæmpe succes. Man kan tænke i reflekser næste gang. 
Mad – gerne flere madboder. 
Flere forældre sad og snakkede og der kunne godt være lidt Streetfood-agtigt. 
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Idé: Klasserne kunne lave mad fra forskellige lande. 
 

6 Input til Årets projekt for skolebestyrelsen.  

Status på sidste års fokus: Kommunikation (velkomstpakke, film) 

Ref Filmen er i proces.  
Velkomstbrochuren er næsten klar, indeholdende Velkomstbrev til skolestarterne 
som Lene og Karen underskriver som man får på første skoledag. 
Pixi-udgave af principper.  
 
Fokus er den gode – og den ærlige historie. Branding i hvad skolen kan. 

Samarbejde med forskellige organisationer, Erasmus osv. 
Være proaktive ift. de nye boligområder. 
 
Fokus på kommunikation og få færdiggjort projekterne. 
Samarbejder med andre. 
Fokus på fastholdelse – skaber kontinuitet for børnene. Lærerskift. 
Give oplevelser med i skoleliv forbundet med fællesskaber. Værkstedsuger. 

Flere arrangementer i løbet af året, hvor man blander elever og forældre sammen.   
Udbygge samarbejdet med dagtilbud. 
Oftere artikler i medier. 

Højdepunkter i løbet af året. 
 

7 Kommende møder 
31/10 kl. 17-20 – Evaluering af skolernes tildelingsmodel – Lotte, Theis, Nikolaj, 
Rasmus, Jesper, Filiz 
16/11 kl. 17-20 – Dialogmøde ml. SBF og skolebestyrelser – Rasmus, Jesper, 
Signe, Filiz, Nikolaj, Theis 
 

Ref  

8 Evt. 

Ref  

 
 
 
 
 
 


